
PROTOKÓŁ NR XIX/2016 Z XIX SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 12 

WRZEŚNIA 2016 ROKU W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW UL. JANA 

PAWŁA II 12 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna MARIA KOZAK  

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, ja chciałam się przyłączyć do 

prośby, jaką składał Pan Wróblewski i Pan Zieliński na temat ruchu w Lubartowie, 

szczególnie to jest uciążliwe dla mieszkańców ul. Powstańców Warszawy i Szaniawskiego. 

Jeżeli tutaj Panowie mówili, że 100% ruchu, to 30 idzie na obwodnicę, to 60 idzie na te ulice. 

I naprawdę ten ruch może jest od 24.00 do 2.00, co jest cisza, od 2.00 w nocy już się zaczyna 

łomot, że tak powiem ciężkich pojazdów i to trwa do 24.00. Mieszkańcy tych ulic już składali 

petycje do Rady Powiatu, bo jest to bardzo uciążliwe po pierwsze i niebezpieczne, psuje się 

nawierzchnia i trudno mieszkać i wytrzymać tam, tak jak mówię – 60% ciężkich pojazdów to 

idzie na te dwie nasze ulice. Stąd ja w imieniu swoim i mieszkańców tych ulic i mieszkańców 

Lubartowa również zwracam się do Burmistrza z prośbą, żeby po prostu pomóc w tej sprawie. 

 

BURMISTRZ MIASTA  

Pani radna Kozak odnośnie wniosku dotyczącego ul. Powstańców Warszawy i ul. 

Szaniawskiego do Powiatu. Wykonamy ten gest.  

 


